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Nipissing - Parry Sound
SAFE — RELIABLE - EQUITABLE - RESPONSIVE SECURITAIRE — FIABLE - EQUITABLE - ATTENTIF

COMMUNIQUE
2026-02-27

Dear Parents, Guardians and Students

Re: UPDATE — ADDITIONAL ROUTES TO RUN BEGINNING MONDAY MARCH 2, 2026

In addition to those routes reinstated yesterday, we have been advised by Alouette Bus Lines that they
will operate additional routes, beginning the morning of Monday March 2, 2026. The following routes
are expected to run:

Routes Reinstated Thursday February 26 2026 Routes Reinstated Monday March 2 2026
001 023

610 — also covering Route 605 019

268 601

286 602 — also covering Route 603
011 604

022 606

063 607

064 609

065

061

062

014 — also covering Route 066

All other routes remain cancelled unless otherwise stated.

As previously communicated, it is essential that parents carefully check the list of cancellations on our
website each morning at www.npssts.ca. Some routing changes may not be apparent on the website.
In these cases, we are making every effort to contact families directly to provide updated instructions.
Thank you for your continued patience as we work through this evolving situation.

Yours truly,

0z —

Chuck Seguin
Executive Director — NPSSTS
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Chers parents, tuteurs et éléves

Objet : MISE A JOUR — DES ROUTES SUPPLEMENTAIRES A PARTIR DU LUNDI 2 MARS 2026

En plus des routes rétablies hier, Alouette Bus Lines nous informe qu'ils exploiteront des routes
supplémentaires a partir du matin du lundi 2 mars 2026. Les routes suivantes circuleront :

Routes rétablies le jeudi 26 février 2026 Routes rétablies le lundi 2 mars 2026
001 023

610 — couvrant aussi la route 605 019

268 601

286 602 — couvrant aussi la Route 603
011 604

022 606

063 607

064 609

065

061

062

014 — couvrant aussi la route 066

Toutes les autres routes restent annulées a moins d’avis contraire.

Comme communiqué précédemment, il est impératif que les parents vérifient attentivement la liste
des annulations sur notre site web, www.npssts.ca, chaque matin. Lorsqu'il y a des changements de
routes qui ne sont pas indiquées sur le site web, nous faisons tout notre possible pour contacter
directement les parents ou tuteurs afin de communiquer ces instructions.

Merci de votre patience et votre collaboration alors que nous continuons de monitorer la situation.
Le votre,

z—

Chuck Seguin
Directeur exécutif - STSNPS
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